
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse på Stadion 23.5.55

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, Lövdahl,
Liliequist samt
Eckerbrant §§ 4 - 20
Nordlund §§ 7 - 20

§ 1. 
Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2.
Föredrogs porotokoll från ÖS-sammanträden den 10/5 och 16/5, 

vilka godkändes i föreliggande skick.
§ 3.

Bekräftades tidigare preliminärt gjord överenskommelse att 
till Bo Palm, Malmköping låna ut Trettiotusen (30.000:-) Kronor 
mot 6 % ränta och med säkerhet i inteckningar. Uppsägning av lånet 
kan ske på 3 månader dock tidigast den 23/5 1956.

Närvarande vid transaktionen hade utom låntagaren varit Å. 
Dunér, S. Bergh, G. Rinman och K. Lindh. Den senare hade kontrol
lerat inteckningssäkerheten och funnit den kunna utan förbehåll 
godtas.

Avskrift av lånehandlingen bifogas detta protokoll.

Beslöts att de tre (3) till ovanstående lån fogade inteck
ningsbevisen skola förvaras i ett av Åke Dunér disponerat kassa
fack i Östgötabanken.

§ 5.
Överlämnade bordtennissektions-sekr. B. Gustafsson det 

vandringspris, som Djurgården hemfört för alltid i division I, 
lagtävlan.

§ 6.
Efter diskussion om prismonterfrågans äntliga realiserande 

beslöts att beställa en serie på 3 prisskåp med skylande under
skåp, glashyllor, lås infällda i glasdörrar, el-belysning etc. 
till ett offererat pris av kr. 905:- pr st. Dunér och Norén upp
drogs för närmare detaljer och prisöverenskommelse ta kontakt med 
lämplig leverantör och svara för beställningen.

§ 7.
På grund av omild behandling var en stor del av klubblokalens 

möblemang på väg att bryta samman, och det beslöts därför att 
snarast göra en allmän översyn av skavankerna och att i samband 
därmed även göra en behövlig renovering av lokalen.

§ 8.
På Stadions rekommendation hade klubblokalen ställts till 

förfogande som uppackningsrum åt SvenskaDagbladets stafett den 
22/5. Då ingen som helst städning därefter gjorts av de ansvariga, 
beslöts att anlita sakkunnigt folk härför och att debitera kost
naden på den tillfälliga hyresgästen Sv. D. Lokalföreståndare No
rén svarar för åtgärderna.

§
Ordföranden lämnade en rapport från curlingsektionens års

möte. Årsberättelsen föredrogs. Sektionen planerade att kommande 
år, då banorna vid Tennis-Stadion troligen blir taktäckta, göra 
en jubileumstävling i anslutning till Djurgårdens 65-års jubileum.

§ 10.
Sekreteraren meddelade sig ha varit i kontakt med Pressbyrån 

om en kioskförsäljning vid Hammarbybacken. Platsen skulle inom kort 
inspekteras av P., varefter besked kunde motses om P:s intresse. 
Uppdrogs åt sekreteraren meddela Enskedepolisen (konstapel Sjöqvist) 
att Djurgården avsåg att utnyttja sitt av ÖÄ givna serverings- och 
kiosktillstånd i Hammarbybacken
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§ 11.
Eckerbrant ifrågasatte om inte Signhild Tegner för sitt 

NM i bordtennis kunde vara kvalificerad erhålla ständigt ledamot
skap i DIF i enlighet med för SM-vinnare gällande praxis. Norén 
framhöll att representation i NM avsåg landet ej föreningen och 
att i Övrigt Djurgårdens reglemente för medaljer, plaketter etc. 
inte tilläte den av Eckerbrant rekommenderade "utnämningen".

§ 12.
Beviljades bordtennissektionen på därom gjord ansökan ett 

tilläggsanslag på kr. 228:- för täckande av säsongens underskott.

§ 13.
Diskuterades fotbollens hopplösa uppgift att få tränings

tider på Stadion och lämpliga vägar att anträda för att över huvud 
taget lösa svårigheter att anskaffa lämpliga planer för träningen.

§ 14.
Föredrog sekreteraren cirkulär från Svenska Skidförbundet 

med upprop till klubbarna att söka Skidspelen 1956. Inom DIF:s 
skidsektion förelåg visst intresse att söka dessa spel, som för
lagts till en tidpunkt, vid vilken efterolympiska tävlingar i Ham
marbybacken hade planerats. Beslöts uppmana skidsektionen att ta 
kontakt med förbundet och informellt efterhöra möjligheterna för 
Djurgården att få arrangemanget. I anslutning härtill skulle sek
tionen även rekommenderas att i någon form ordna avslutningsfest 
för skidsektionens aktiva.

§ 15.
Sedan sekreteraren upplyst att viss irritation förelåg 

inom damsektionens styrelse, uppdrogs åt kontaktmannen (skatt
mästaren) undersöka läget och därom rapportera till ÖS.

§16.
Meddelade Norén att kommer att närvara vid styrelsemöte i 

oriteringssektionen den 24/5/55.

§
Rapporterade Lövdahl från handbollens senaste styrelsemöte, 

där han närvarit och rekommenderat hårdkörning i god tid före sä
songstarten.

§ 18.
Godkändes brottningssektionens beslöt att under två dagar 

tillsammans med Ekerö IK arrangera en sommarfest vid Träkvista av 
motsvarande slag som i fjol.

§ 19.
Beslöts att hålla nästa styrelsesammanträde tisdagen den 

31/5 kl. 18.00 på Stadion.

§ 20.
Avslutade ordföranden sammanträdet önskande ledamöterna 

en angenäm pingsthelg.


